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PRULink Asian High Yield Bond Fund (“The Fund”) aims to maximise total returns by investing in a Sub-Fund called Eastspring 
Investments Asian High Yield Bond MY Fund (RM Hedged-class), which feeds into Eastspring Investments – Asian High Yield 
Bond Fund managed by Eastspring Investments (Singapore) Limited. The Fund provides exposure to investments in a 
diversified portfolio consisting primarily of high yield fixed income/ debt securities issued by Asian entities or their subsidiaries. 
The Fund may also invest in any other funds with similar objective that may become available in the future.

PRULink Asian High Yield Bond Fund(“本基金)旨在通过投资于一项子基金以赚取最高的回酬。本基金所投资的子基

金Eastspring Investments Asian High Yield Bond MY Fund(马来西亚令吉对冲基金)联接至瀚亚投资(新加坡)有限公司所管理

的Eastspring Investments-Asian High Yield Bond Fund。 本基金的多元化投资组合主要由亚洲公司或其子公司所发行的高回

酬固定收益/债务证券所组成。 本基金亦可能投资于其他在未来推出的类似目标基金。

PRULink Asian High Yield Bond Fund (“Dana”) bermatlamat untuk memaksimakan pulangan melalui pelaburan dalam sub-dana 
iaitu Eastspring Investments Asian High Yield Bond MY Fund (kelas dana lindung nilai RM), yang dilaburkan dalam Eastspring 
Investments – Asian High Yield Bond Fund yang diuruskan oleh Eastspring Investments (Singapore) Limited. Dana 
menyediakan dedahan kepada pelaburan dalam pelbagai portfolio yang terdiri terutamanya daripada sekuriti berpendapatan 
tetap / sekuriti hutang berhasil tinggi yang dikeluarkan oleh entiti Asia atau syarikat subsidiari . Dana ini turut boleh dilanburkan 
ke dalam mana-mana dana lain dengan objektif yang serupa, yang boleh di langgan di masa akan datang.

Eastspring Investments Berhad
.Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan

 瀚亚投资有限公司
.

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan 26/10/2015
.

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini RM7,663,901.01
.

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan 1.00%
.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini RM0.34718
.

PRULink Asian High Yield Bond Fund

J.P Morgan Asia Credit Index 
Non-Investment Grade (RM Hedged)

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana
PRULink Asian High Yield Bond Fund vs J.P Morgan Asia Credit 

Index Non-Investment Grade (RM Hedged)
.
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Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut

1 month 3 months 6 months 1 year 3 years 5 years Since Inception

Price Movement / 价差 / 
Pergerakan Harga

0.50%

0.60%

-0.10%

-5.19%

-3.98%

-1.21%

-6.91%

-5.69%

-1.22%

-5.34%

5.94%

-11.28%

-41.70%

-23.93%

-17.77%

-37.45%

-13.26%

-24.19%

-30.56%

5.33%

-35.89%

Benchmark / 基准指标 / 
Penanda Aras

Outperformance / 表现对比 / 
Perbezaan Prestasi

% NAV

Asset Allocation 
资产配置 / Peruntukan Aset

1 89.80Eastspring Investments

Asian High Yield Bond MY Fund 

(RM Hedged-Class) 

2 10.20Cash, Deposits & Others

 Country Allocation
国家分析 / Peruntukan Negara

% NAV

1 22.40India /  印度 

2 19.80China /  中国 

3 14.20Macau /  澳门 

4 11.30Others /  其他 

5 8.30Indonesia /  印尼 

6 6.10Hong Kong /  香港 

7 5.30United States /  美国 

8 5.10Sri Lanka /  斯里兰卡 

9 4.30Philippines /  菲律宾 

10 3.20Cash And Cash Equivalents  

%

Top Holdings
最大持股 / Pegangan Teratas

1 2.20Huarong Finance

2 1.90Medco Laurel Tree Pte Ltd

3 1.80Central Plaza Development Ltd

4 1.50Modernland Overseas Pte Ltd

5 1.40Melco Resorts Finance Ltd*

* Different coupon rates & maturity dates for each.

Objective / 目标 / Objektif Dana Where the Fund invests

基金投资所在
Komposisi Pelaburan Dana

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Source / 资料来源 / Sumber: Lipper for Investment Management and Bloomberg, 30 September 2023

For more information on benchmark kindly refer to / 有关基准的更多详情，请参考 / Untuk maklumat lanjut berkenaan penanda aras, 

sila layari www.jpmorganindices.com/indices/listing
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Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Market Review / 市场回顾 / Tinjauan Bulanan

The JP Morgan Asia Credit Non-Investment Grade Index rebounded 0.79% in September after declining in August. Spread returns were positive, supporting the 

performance of the Index while US Treasuries mitigated part of the returns . US Treasury yields climbed to multi-year highs as the Fed’s hawkish pause kept pressure 

on markets. Adding to the uncertainty was the rising probability of a US government shutdown amid a political deadlock ahead of the September 30 deadline.

The US Federal Reserve kept the benchmark interest rate at the current target range of between 5.25% and 5.50%. In their economic projections, Fed members raised 

their assessment on real GDP growth, lifted the unemployment rate forecast and lowered their expectation for inflation. Other economic data over the month reaffirmed 

a weak US economy. Manufacturing PMI stayed below 50 but climbed to 49 in September from 47.6 in August. The Conference Board Consumer Confidence Index 

dropped to 103 in September from 108.7 in the prior month as more consumers expressed less confidence about future business conditions, job availability and 

incomes. Yields on the 2-year, 5-year and 10-year US Treasury yields increased 18bps, 35bps and 46bps to end the month at 5.04%, 4.61% and 4.57% respectively.

In China, exports fell 8.8% in August compared with a year earlier while imports declined 7.3%. The PBOC reduced the reserve requirement ratio for most banks by 25 

bps, which marked the second cut this year. In addition, the central bank left the benchmark lending rates unchanged with the one-year loan prime rate at 3.45% and 

the five-year loan prime rate at 4.20%.

Index gains were led by high yield sovereign bonds such as those issued by Sri Lanka, followed by high yield quasi-sovereign notes. After a country visit, the IMF 

issued a statement stating that “Sri Lanka has made commendable progress in implementing difficult but much -needed reforms. The efforts are bearing fruit as the 

economy is showing tentative signs of stabilization”. High yield corporates also ended the month higher. Indian miners recorded outsized returns on idiosyncratic 

developments, while oil & gas and financials were among the best performing corporate issuers.

Investor sentiment in China real estate bonds remained weak despite news wires reporting that more Chinese cities were lifting home purchase restrictions including 

those in second-tier cities.

摩根大通亚洲信贷非投资级指数（JACI Non-IG）继8月份走低后于9月反弹0.79%。价差回报正面，支撑了该指数的表现；惟美国国债抵消了部分回报。美国国债收益

率攀升至多年新高，因美联储（Fed）的鹰派暂停打压市场。此外，政治僵局提高了美国政府在 9 月 30 日截止日期后关门的风险，使原本动荡的市场雪上加霜。

美联储将基准利率目标区间维持在当前的5.25% 至 5.50%水平不变。在经济预测中，美联储成员上调了他们对实际国内生产总值的增速预期和失业率预测，并降低对

通胀的预期。月内出炉的其他经济数据再次确认了美国经济表现疲软。制造业采购经理人指数（PMI）保持在50以下，但从8月份的47.6上升至9月份的49。世界大型

企业联合会公布的消费者信心指数从之前一个月的 108.7下滑至 9月份的 103，反映更多消费者对未来商业状况、就业机会和收入表现出较低的信心。2年期、5年期

和10年期美国国债收益率分别走高18个基点、35个基点和46个基点，以5.04%、4.61%和4.57%结束当月交易。

中国8月份出口按年下跌8.8%，进口降7.3%。中国人民银行下调大多数银行的存款准备金率25个基点，这是今年来的第二次调降。此外，央行维持贷款基准利率不

变，一年期贷款市场报价利率为3.45%，五年期的则为4.20%。

指数走高主要由斯里兰卡发行的高收益主权债券领涨，其次是高收益准主权债券。国际货币基金组织在进行了国家访问后发表声明称：“斯里兰卡在推进困难但必要的

改革方面取得了值得赞赏的进展。随着经济显示出初步稳定的迹象，这些努力正在取得成果”。高收益企业也在检讨月份下收高。印度矿业公司因特殊发展取得了巨大

回报；石油与天然气以及金融业是表现最好的企业发行方之一。

尽管新闻报道称更多中国城市取消了限购政策，包括二线城市，投资者对中国房地产债券的购兴仍然意兴阑珊。

Indeks JP Morgan Asia Credit Non-Investment Grade melonjak 0.79% pada September selepas merosot pada Ogos. Pulangan spread positif, menyokong prestasi 

Indeks manakala Perbendaharaan US mengurangkan sebahagian pulangan. Hasil Perbendaharaan US meningkat ke paras tertinggi berbilang tahun apabila Fed 

menghentikan seketika pendekatan agresifnya mengekalkan tekanan ke atas pasaran. Menambah ketakpastian ialah peningkatan kebarangkalian penutupan kerajaan 

AS di tengah-tengah kebuntuan politik menjelang tarikh akhir 30 September.

Rizab Persekutuan AS mengekalkan kadar faedah penanda aras pada julat sasaran semasa antara 5.25% dan 5.50%. Ahli Fed menaikkan penilaian mereka terhadap 

pertumbuhan KDNK benar, menaikkan unjuran kadar pengangguran dan menurunkan jangkaan terhadap inflasi menurut unjuran ekonominya. Data ekonomi lain pada 

bulan ini mengesahkan ekonomi US yang lemah. PMI pembuatan kekal di bawah 50 tetapi meningkat kepada 49 pada September daripada 47.6 pada Ogos. Indeks 

Keyakinan Pengguna Lembaga Persidangan turun kepada 103 pada September daripada 108.7 pada bulan sebelumnya apabila lebih ramai pengguna meluahkan 

rasa kurang yakin tentang keadaan perniagaan masa depan, ketersediaan pekerjaan dan pendapatan. Hasil Perbendaharaan US 2 tahun, 5 tahun dan 10 tahun 

masing-masing meningkat 18bps, 35bps dan 46bps lalu mengakhiri bulan pada 5.04%, 4.61% dan 4.57%.

Di China, eksport jatuh 8.8% pada Ogos berbanding tahun sebelumnya manakala import susut 7.3%. PBOC mengurangkan nisbah keperluan rizab berkanun 

kebanyakan bank sebanyak 25 bps, menandakan pemotongan kedua tahun ini. Di samping itu, bank pusat mengekalkan kadar pinjaman penanda aras dengan kadar 

utama pinjaman setahun pada 3.45% dan kadar utama pinjaman lima tahun pada 4.20%.

Keuntungan indeks diterajui oleh bon kerajaan kadar hasil tinggi seperti yang diterbitkan oleh Sri Lanka, diikuti oleh nota kuasi kerajaan kadar hasil tinggi. Selepas 

lawatan negara, IMF mengeluarkan kenyataan yang menyebut bahawa “Sri Lanka telah mencapai kemajuan yang membanggakan dalam pelaksanaan reformasi yang 

sukar tetapi amat diperlukan. Usaha itu membuahkan hasil kerana ekonomi menunjukkan tanda-tanda tentatif penstabilan”. Korporat kadar hasil tinggi juga mengakhiri 

bulan dengan prestasi lebih tinggi. Pelombong India mencatatkan pulangan yang luar biasa berikutan perkembangan idiosinkratik, manakala minyak & gas dan 

kewangan merupakan antara penerbit korporat yang memberikan prestasi paling baik.

Sentimen pelabur bon hartanah China kekal lemah walaupun berita melaporkan bahawa lebih banyak bandar China menarik balik sekatan pembelian rumah termasuk 

bandar-bandar peringkat kedua.

Market Outlook / 市场展望 / Gambaran Bulanan

As we step into the fourth quarter of 2023, volatility continues to make its mark on investors, serving as a reminder of the inter-connectivity of global markets and how 

quickly sentiment can change. Since the beginning of the year, central banks have been focusing on the inflation trajectory and its underlying drivers. While consumer 

prices have moderated, the pace of slower inflation has been somewhat disappointing. Decent wage growth, low unemployment and high job vacancies are keeping 

prices at an elevated level. These inflationary drivers have been pushing bond yields higher, coinciding with the backdrop of increased Treasury supply , a US 
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downgrade from Fitch Ratings and the threat of a federal government shutdown.

The IMF has cut its growth forecast for China and there may be further economic weakness ahead, but the country may roll out new stimulus measures to bolster 

growth. We continue to monitor for signs of credit stress among high yield issuers given the higher interest rate and tighter lending environment . The Asian high yield 

market has turned negative for the year, and we maintain our defensive posture in our strategy. While there might be increased dispersion between intrinsic value and 

price action, this will provide ground for the portfolio to generate alpha through security selection.

迈入2023年第4季度之际，市场波动将继续对投资者产生影响，提醒我们全球市场之间相互关联以及投资情绪迅速变化的事实。各国央行自年初以来一直关注通胀轨迹

以及其潜在的驱动因素。尽管消费价格放缓，通胀降温的步伐却稍微令人失望。可观的工资增长、低企的失业率和高职位空缺率导致物价保持在较高水平。这些通胀

驱动因素与美国国债供应增加、惠誉评级下调美国评级以及联邦政府面临关闭威胁等发展相一致地不断推动债券收益率走高。

国际货币基金组织下调了中国的增长预测，且经济在未来可能进一步疲软。尽管如此，中国可能会推出新的刺激措施来提振增长。鉴于利率看涨和放贷环境收紧，我

们将持续关注高收益发行方的信贷压力迹象。亚洲高收益市场今年已经转为负面，同时我们在策略上保持防御性立场。尽管内在价值和价格走势之间可能出现更大分

歧，这将为投资组合提供良机，以通过证券选择取得超额收益。

Ketika kita melangkah ke suku keempat 2023, ketaktentuan terus memberi kesan kepada pelabur, berfungsi sebagai peringatan tentang kesalinghubungan pasaran 

global dan betapa cepatnya sentimen boleh berubah. Sejak awal tahun, bank pusat telah memberi tumpuan kepada trajektori inflasi dan pemacu pendasarnya. 

Sementara harga pengguna menyederhana, namun kadar inflasi yang lebih perlahan agak mengecewakan. Pertumbuhan gaji yang baik, pengangguran yang rendah 

dan kekosongan pekerjaan yang tinggi mengekalkan harga pada tahap tinggi. Pemacu inflasi ini mendorong hasil bon ke paras lebih tinggi, bertepatan dengan latar 

belakang peningkatan penawaran Perbendaharaan, penurunan taraf US oleh Fitch Ratings dan ancaman penutupan kerajaan persekutuan.

IMF telah mengurangkan unjuran pertumbuhan China dan ekonomi mungkin terus lemah di hadapan, tetapi negara tersebut mungkin melaksanakan langkah 

rangsangan baharu untuk menggalakkan pertumbuhan. Kami terus memantau tanda-tanda tekanan kredit dalam kalangan penerbit kadar hasil tinggi memandangkan 

kadar faedah yang lebih tinggi dan persekitaran pinjaman yang lebih ketat. Pasaran kadar hasil tinggi Asia telah bertukar negatif bagi tahun ini, dan mengekalkan 

strategi kedudukan defensif kami. Walaupun mungkin terdapat peningkatan serakan antara nilai intrinsik dan tindakan harga, ini akan menyediakan asas agar portfolio 

menjana alfa melalui pemilihan sekuriti.

Fund Review & Strategy / 基金表现评论与投资策略  / Tinjauan dan Strategi Dana 
.

The Fund returned 0.50% for the month, underperforming the benchmark return of 0.60% by 0.10%. Year-to-date, the Fund returned -5.80%, underperforming the 

benchmark return of -3.52% by 2.28%.

In September, credit selections in China real estate, Indonesia property and consumer sectors were the primary performance detractors. The Fund’s underweight in 

Hong Kong Financials also weighed somewhat on relative performance. Security selections that contributed to relative performance were led by holdings in the 

Singapore real estate and India mining sectors.

Within the various credit buckets, the Fund has off-benchmark weights in AA, A and BBB-rated securities. Relative to the benchmark, the Fund is underweight the BB 

bucket but selectively overweight other parts of the high yield market.

此基金于检讨月份下录得0.50%回酬，基准为0.60%，所以较基准落后0.10%。年度至今，基金的回酬是-5.80%，较回酬为-3.52%的基准逊色2.28%。

9月份，此基金在中国房地产、印尼产业和消费领域的信贷选择是拖累表现的主要因素。基金对香港金融的减持也在一定程度上影响了相对表现。其在新加坡房地产和

印度采矿业的证券选择是相对表现的贡献因素。

在各种信贷类别中，此基金在 AA、A 和 BBB 评级证券中有偏离基准的配置。相对于基准，基金减持 BB 评级证券，但选择性增持高收益市场的其他证券。

Dana memberikan pulangan 0.50% pada bulan ini, tidak mengatasi pulangan penanda aras 0.60% sebanyak 0.10%. Sejak awal tahun sehingga bulan tinjauan, Dana 

memulangkan -5.80%, tidak mengatasi pulangan penanda aras -3.52% sebanyak 2.28%.

Pada September, pemilihan kredit di sektor hartanah China, hartanah Indonesia dan pengguna merupakan penjejas prestasi paling banyak. Kekurangan pegangan 

Dana dalam Kewangan Hong Kong juga mempengaruhi prestasi relatif. Pemilihan sekuriti menyumbang kepada prestasi relatif, diterajui oleh pegangan dalam sektor 

hartanah Singapura dan perlombongan India.

Dalam pelbagai takungan kredit, Dana mempunyai pegangan di luar penanda aras melibatkan sekuriti bertaraf AA, A dan BBB. Berbanding penanda aras, Dana 

kekurangan pegangan dalam BB tetapi secara selektif berlebihan pegangan pada bahagian lain dalam pasaran kadar hasil tinggi.

Source / 资料来源 / Sumber: Fund Commentary, September 2023, Eastspring Investments Berhad
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Disclaimer

All data is as of last valuation date of the month.
Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of 
the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your 
premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential 
Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. 
For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy 
document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall 
prevail. The fund fact sheet of the Target Fund will be available at www .eastspring.com/my.

任何投资皆涉及投资风险,包括本金的损失.单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标.上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者取决
于您的保费分配率与费用). 您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定. 保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品. 您保费投资的真实回酬可能会低于上
述回酬. 本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则，请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子。如果本说明书的资料与保单文件有所出入,将以保单文件者为
准.若说明书的英文.马来文和中文版有差异则以英文版为准. 有关目标基金的基 金说明书,请浏览 www.eastspring.com/my.

Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu 
dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda 
(yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Produk 
berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi 
untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah 
produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi 
Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad. Lembaran Fakta Dana untuk Dana Sasaran akan tersedia di 
www.eastspring.com/my.

Prudential Assurance Malaysia Berhad (107655-U)

Level 20, Menara Prudential, Persiaran TRX Barat, 55188 Tun Razak Exchange, Kuala Lumpur. Tel: 03-2778 3888

Email: customer.mys@prudential.com.my  Website: www.prudential.com.my


